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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 26 

 

         Днес 10.06.2025г. от 14.09 часа се проведе извънредно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 11 общински съветници. По уважителни причини отсъства г-н Симо 

Иванов-общ.съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Диана Василева-гл.експ. БТРЗ, г-жа Светла Симеонова-

ст.експ. ОСЕ, г-жа Николина Чобанова-кмет с. Малък извор. 

         Присъстват граждани. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – поясни, че имат необходимия кворум, така че  

съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и чл.73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността 

на ОбС Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с ОбА, за мандат 2023-2027 

днешното извънредно заседание е законно и Общински съвет Ябланица може да започне 

своята работа. Уточни, че преди да започнат работа по същество, ще изпълни едно много 

приятно за него задължение – полагане на клетва от новоизбран общински съветник. Така 

както е уведомил общинските съветници на проведеното заседанието на Общински съвет 

Ябланица, на 20-ти май с Решение  128 - МИ от 16.05.2025, Общинската избирателна 

комисия Ябланица прекрати пълномощията на общинския съветник Велизар Николаев 

поради изразено изрично желание от страна на лицето за освобождаване му като общински 

съветник. Самото решение беше е обявено по съответния ред, предвиден в Изборния кодекс. 

Със същото решение, на основание чл. 87, ал. 1, т. 24, във връзка с чл. 458, ал. 1 от Изборния 

кодекс, Общинската избирателна комисия единодушно обявява за избран общински съветник 

в Общински съвет Ябланица г-н Цветомир Ботев – следващия кандидат, издигнат в листата 

на Коалиция „Алтернатива на гражданите“. На 19.05.2025г.  избраният с горецитираното 

решение за общински съветник в ОбС Ябланица Цветомир Ботев е уведомил ОИК Ябланица, 

че е взел решение да не участва в работата на Общински съвет. С Решение № 129-МИ от 

02.06.2025г. Общинска избирателна комисия обявява за неизбран за общинския съветник 

Цветомир Ботев поради изразено изрично желание от страна на лицето да не стъпва в 

правомощията си на общински съветник. Със същото решение,  на основание чл. 87, ал. 1,  т. 

24, във връзка с  чл. 458, ал. 1 от Изборния кодекс, чл. 30, ал. 7, във връзка с чл. 30, ал. 4, т. 3 

от ЗМСМА  Общинската избирателна комисия единодушно обяви за избран за общински 

съветник в Общински съвет Ябланица г-н Цветан Цаков – следващия в кандидатската листа 

на Коалиция „Алтернатива на гражданите“. В тази връзка на лицето е издадено 

удостоверение за избран общински съветник и заяви, че ще има честта да връчи официално 

това удостоверение на г-н Цветан Цаков, който присъства в залата. Покани при себе си г-н 

Цаков за полагане на клетва. 

         Изслушан бе химна на Република България и този на Европейския съюз. 

         На основание чл. 32, ал. 1 от ЗМСМА г-н Цветан Цаков положи клетва като общински 

съветник пред Председателя на ОбС и присъстващите общински съветници. 

         “ЗАКЛЕВАМ СЕ В ИМЕТО НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ДА СПАЗВАМ 

КОНСТИТУЦИЯТА И ЗАКОНИТЕ НА СТРАНАТА И ВЪВ ВСИЧКИТЕ СИ 

ДЕЙСТВИЯ ДА СЕ РЪКОВОДЯ ОТ ИНТЕРЕСИТЕ НА ГРАЖДАНИТЕ ОТ ОБЩИНА 

ЯБЛАНИЦА, И ДА РАБОТЯ ЗА ТЯХНОТО БЛАГОДЕНСТВИЕ” 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - поздрави новия общински съветник, като му 

пожела успешна и ползотворна работа. Уточни, че кворума за днешното заседание вече е 

съставен от 12 общински съветници и поясни, че извънредното заседание на Общински съвет 

е свикано по реда на чл. 23, ал. 4, т. 1 и чл. 25, т.1 от ЗМСМА, чл. 63, ал. 1 и чл. 64 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет. Дневният ред се състои от 
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една единствена точка – Предложение от Кмета на Общината, относно кандидатстване на 

Община Ябланица в партньорство и сключване на споразумение с Общините Луковит, 

Тетевен и Роман с проектно предложение по процедура №BG16FFPR002-2.004 „Мерки за 

изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци -втора по Приоритет 2 „Отпадъци“ на 

Програма“Околна среда“2021-2027 г.“ Материалите по тази единствена точка от проекта за 

дневния ред са изпратени на съветниците, миналата седмица -  на 6-ти, т.м.  Имат ги пред 

себе си и на хартиен носител. Обяви процедура «Гласуване» за неговото приемане. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

        1. Предложение от Кмета на Общината, относно кандидатстване на Община Ябланица в 

партньорство и сключване на споразумение с Общините Луковит, Тетевен и Роман с 

проектно предложение по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда“ 2021-2027г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1. Предложение от Кмета на Общината, относно кандидатстване на Община 

Ябланица в партньорство и сключване на споразумение с Общините Луковит, Тетевен и 

Роман с проектно предложение по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда“ 2021-2027г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че преди да даде думата за въпроси, 

мнения и предложения по единствената точка от дневния ред на свиканото по негова 

инициатива извънредно заседание на Общински съвет, ще му позволят да даде думата на 

себе си, тъй като: на първо място не е взимал думата по този въпрос от миналата година, 

второ -  има право на отговор. Право на отговор след т.нар. “свободен разговор“, проведен 

след несъстоялото се на 05.06.2025г. заседание на Общинския съвет. Много интересно му е 

било тогава – хора с претенции, че са репресирани от БКП преди 1989г., са успели да 

спретнат, тук в тази зала, един „другарски“ или по-скоро „обществен съд“, чисто по 

комунистически. Той самият е изкаран виновен за всичко. Затова, че част от общинските 

съветници ги няма в залата. Затова, че до сега няма решение на Общински съвет Ябланица за 

одобряване участието на общината в този проект, за това, че слънцето въпросната сутрин е 

изгряло от изток, а не от запад, пак е виновен той. Но, по същество. За него, предложението 

включено за разглеждане на днешното заседание на Общински съвет Ябланица е изготвено 

некоректно и  най-вече е непълно. Първо, некоректно е твърдението изписано в мотивите 

към  предложението,  че цитира дословно - „Посоченото предложение, все още не е внесено 

за разглеждане в Общински съвет“. Изрази мнение, че явно трябва да припомни на всички 

тук присъстващи в залата, както и на господин Найденов и неговия екип, че по негово 

предложение това предложение на кмета на общината с вх. № 09-448 е било включено за 

разглеждане още в края на миналата година, на последната сесия на Общински съвет 

Ябланица за календарната 2024г. Повтори, в тази зала, по негово предложение, „в спешен 
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порядък“, това предложение, което е било входирано в последния момент - на 17.12.2024г., е 

било разгледано на редовно заседание на Общински съвет, проведено на 19.12.2024г., т.е. два 

дни по-късно. По негово предложение то е било разгледано като нова т. 2.10., в дневния ред 

на това заседание. Въпросът е дискутиран надълго и нашироко и след проведената процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА, т.е. поименно гласуване, това 

предложение на кмета е получило следния резултат: „За“ предложението – 2-ма общински 

съветника, 4 „против“ и 5 „въздържали се“. Риторично попита защо се е получи този 

резултат? И даде отговор - защото на общинските съветници е било обяснено, цитира 

дословно “… към настоящи момент, 19.12.2024г., се изготвя проектната документация от 

консултантите работещи към Община Луковит и затова предложението не е представено в 

своята цялост – с конкретни суми. В момента се изчислява за всяка една община какви и 

колко съдове ще са необходими, машини и т.н. Във връзка с това какъв е размерът на 

конкретната сума, с която ще се кандидатства и % съфинансиране, които ще се поеме от 

всяка една община на този етап няма яснота. Проекта на споразумение между общините 

също е в процес на разработване….“. Крайна цитата. И на фона на това нещо, при този 

резултат, подчертава дебело, пак по негово предложение, Общински съвет Ябланица не е 

излязъл с решение, че не приема предложението на кмета, което щеше да сложи край на тази 

сага, а по негово настояване в решението е било записано – „Общински съвет Ябланица не 

излиза с решение“, за да може на кмета и неговия екип да  се даде възможност да отстранят 

пропуските в така изготвеното предложение, относно участието им в този съвместен проект. 

Съответно към мотивите под това  решение е записано – „.. не излиза с решение поради 

липса на представена ясна и точна информация  по отношение на финансовия ангажимент от 

страна на Община Ябланица, включително и не представен проект на Споразумение за 

партньорство между общините, участващи в общото проектно предложение с оглед стриктно 

изпълнение на посочените задължителни изисквания в т.нар. Условията за кандидатстване по 

процедурата.“. Подчерта, че един от многото въпроси, които той лично е поставил при 

дебата по тази точка, допълнително приета „в извънреден порядък“ в дневния ред на 

заседанието – е защо след като в ИСУН 2020, в „Сроковете за кандидатстване“ е записано, че 

кандидатстването с това проектно предложение започва от 17:30 ч. на 20 юни 2024г., чак  

след цели 6 месеца в Регионално сдружение за управление на отпадъците, регион Луковит са 

се сетили, че крайния срок е 05 януари 2025г. и са се разбързали, да не  изпуснат този срок?! 

Шест месеца! Следващият му въпрос, е бил - има ли яснота по въпроса след като от Луковит 

е изпратено изготвено типово предложение на кметовете до общинските съвети на общините 

Тетевен, Ябланица и Роман още на 12.12.2024г. /четвъртък, денят, в който са се провели 

заседанията на постоянните комисии/, защо самото предложение е входирано в 

деловодството в Общински съвет на 17.12.2024г., т.е. пет дни по-късно. И то с предложение 

да бъде разгледано в т.нар. „извънреден порядък“ на предстоящата сесия на 19.12.2024г.?! 

Нали от екипа на кмета в това готово типово предложение, изготвено от специалистите в 

Община Луковит, се е искало само да се попълни името на общината и нищо повече… Ето за 

това става на въпрос! Да не припомня на общинските съветници и на всички присъстващи в 

залата, че до края на месец март 2025г., почти цели четири месеца, на кмета и на неговия 

екип, не им стигна времето, за да се съобразят с отправените забележки, да ги отстранят и да 

представят едно по-добре изготвено предложение, с точни финансови параметри. Т.е. - общи 

разходи по проекта, допустими и недопустими, точен процент на собствения финансов 

принос на Община Ябланица и т.н. Оставя на страни въпроса, че четири дни след въпросната 

дата, на която се е провела сесията на ОбС – 19.12.2024г., господин Найденов, се е подписал 

под т.нар. „единодушно решение“ взето от участващите в сдружението общини. На 

23.12.2024г. е подписано „единодушно решение“ за участие в съвместен проект на четирите 

общини. Подписал го е, като представител на Община Ябланица без да има решение на 

Общински съвет. Еднолично! Изрази мнение, че може много да говори по тази тема, но 

спира до тук. Не е коректно да се обяснява на хората, че няма решение на Общински съвет, 

защото общинските съветници от Общински съвет Ябланица се инатят. Няма такова нещо. 
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Според него трябва да се обясни, че през 2026г. всички общини в Република България трябва 

да имат инсталации за всякакъв вид отпадъци. Такова е изискването на Европейския съюз. А 

не да се прехвърля отговорността по случая изцяло върху Общински съвет и най-вече върху 

неговия председател. Общинските съветници, на 19 декември 2024г., са казали - интересите 

на Община Ябланица трябва да бъдат защитени. Да, ще участват, но при ясни и точни 

условия. Това е!  

        Предложението на кмета на общината е непълно по следните причини: 

        1. Къде е текста, че „Общински съвет Ябланица одобрява предложения проект на 

Споразумение за партньорство между общините…“? Къде е текста, че „Упълномощава 

Кмета на Община Ябланица да подпише споразумението за партньорство с общините…“?! 

        2. Къде има текст, че „Общински съвет приема разпределението на задълженията на 

всички общини, подписали Споразумението за партньорство за изпълнение на целите по чл. 

31, ал. 1 от ЗУО, да се изпълнява в съответствие с договорените в Споразумението дялове“?! 

        3. Къде в предложения проект за решение има текст, че Общински съвет Ябланица дава 

съгласие собствеността на изградената инфраструктура (с изключение на изградената 

съпътстваща инфраструктура, която следва да остане собственост на община Луковит) да 

бъде прехвърлена на общините партньори, според дела им на участие в РСУО – Луковит, 

посочен в таблицата?! И т.н., и т.н. Откри дискусията по тази точка от дневния ред. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че този документ е подготвен от 

Община Луковит. Това е единствения най-евтин вариант за Общината. Това, че са се 

забавили 2-3 дни не е фатално, доста са заети. Не казва, че не грешат, но ще зададе и въпроса 

– как така другите общини приеха това типово предложение на първа ръка, без забележки, а 

те искат, неща които не са били готови към тогавашния момент?! Дяловото участие не могат 

да го променят. Отбеляза, че ще „носят от девет кладенеца вода“, че кмета е виновен за 

всичко. Много може да се говори по темата. Уточни, че каквото представят от Сдружението 

те го представят на Общински съвет. Всички общини го разглеждат и ако тръгнат да ровят 

винаги може да се намерят кусури. Не обаче това е причината! Благодари за вниманието. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към г-н Найденов, и на въпроса му защо 

предложението не се приема само от Община Ябланица, отговори, защото тя е по-подготвена 

от другите общини по отношение на конкретния проект. Разгледали са го подробно, а 

другите са го коментирали отгоре, отгоре. Отбеляза, че не са много заети  в 

Администрацията, така че не е и това причината. Общинските съветници са доста по-заети, 

но намират време да се запознаят с предложенията и материалите. Уточни, че има едно 

конкретно предложение. Акцентира вниманието върху т. 2 от проекта за решение, 

представен от кмета на общината и предложи от текста – „средства в размер посочените в 

долната таблица, от такса битови отпадъци и/или отчисления по реда на чл. 64 от ЗУО или др. - 

съгласно решенията на Общинските съвети.“ да отпадне. Мотивите му са това са, че имат 

определен ресурс и всеки един ресурс се гласува. Общински съвет дава съгласие за финансиране 

да се използва ресурса от натрупаните отчисления по чл. 64 от Закона за управление на 

отпадъците. 

         Г-н Иван Николов-общ.съветник – предложи Кмета Найденов да обясни, тъй като хората 

сигурно не знаят, какво значи „от отчисления по чл. 64“ и как ще бъде платен делът на Община 

Ябланица. 

         Г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ – подробно разясни, че отчисленията по чл. 64 от 

Закона за управление на отпадъците, са конкретни суми, които се превеждат по сметка на 

РИОСВ, в случая Плевен. Техния размер е на база депониран тон отпадък. И те са предназначени 

за изграждане на инсталации за третиране на отпадъците, разширяване на съществуваща 

инфраструктура, инсталации за разделно събиране, за компостиране. Включително и за този 

вариант, който се предлага с това предложение, за събиране на зелени и биоразградими отпадъци 

и тяхното компостиране. Повтори, че отчислениято по чл. 64 са сумите, които се превеждат в 

РИОСВ за всеки един тон отпадък, който се депонира. Тези средства са доста големи – 95лв за 

тон към момента, като в годините нарастват. В началото са били 22лв., 64 лв. и към момента – 

95лв.. Очаква се да стигнат  100 и няколко лева през следващите две-три години. За това са 
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предвидени тези средства и с оглед тяхното намаление трябва да се изградят точно такива 

инсталации, за да се намали количеството отпадъци и по този начин да плащат по-ниски такси. 

Тези отчисления са част от такса смет, която населението плаща. Един от елементите на такса 

смет, също както са тези по чл. 60 от Закона за управление на отпадъците, така и тези по чл. 64. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отбеляза, че Общински съвет е взел решение за т.нар 

шредер машина за раздробяване на строителни отпадъци. Поради отпаднала необходимост 

направи предложение това решение да отпадне. Изрази мнение, че след като ще приемат това 

решение за участието в този проект, поради отпаднала необходимост другото решение да 

отпадне. Още повече, че тази машина е било предложено да се закупи от средствата по същия 

този чл. 64. Това нещо не е осъществено, следователно трябва да отпадне. Подчерта, че трябва да 

бъде записано и да се знае, че след като едно решение не е изпълнено то отпада. 

         Г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ – поясни, че с част от средствата по чл. 64 са закупени  

съдове за смет, от 120 и 240 л, и нищо друго. Изрази мнение, че не е подготвяла подобно 

предложение от името на кмета на общината за шредер и средства от тези отчисления не са 

използвани, тъй като проследява какво се превежда към РИОСВ.  

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към г-жа Симеонова и уточни, че е добре да 

слуша, той какво е казал – има решение на Общински съвет и то не е консумирано. След като 

решението не е консумирано то отпада, поради отпаднала необходимост! 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – цитира Решение № 509 от 30.05.2023г., относно 

използване на натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона за управление на 

отпадъците (ЗУО) за закупуване на машини за третиране на строителни отпадъци, с което се 

дава съгласие Община Луковит да използва част от натрупаните средства по чл. 64 от Закона 

за управление на отпадъците за закупуване на мобилни съоръжения /машини/ за третиране 

на строителни отпадъци (един брой трошачка и един брой сито за натрошена фракция) на 

обща стойност до 480 000 (четиристотин и осемдесет  хиляди) лв. с включен ДДС, съгласно 

Решение от 11.05.2023г. на Общото събрание на Сдружение „Регионално сдружение за 

управление на отпадъците – регион Луковит”. Дяловото разпределение, от общата сума, на 

Община Ябланица да е 34 368,00 (тридесет и четири хиляди триста шестдесет и осем) лв. с 

включен ДДС. 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – се обърна към председател ОбС, общинските 

съветници, кмета на общината и присъстващите в залата граждани, и отбеляза, че преди две 

заседания е поискал от кмета да направи това, което в момента им е представено за 

разглеждане. Предложение с точни и ясни параметри – какво се харчи, какво се изисква, в 

какъв % ще е делът на Община Ябланица в този проект. Изрази благодарност към кмета, че е 

представил това предложение за разглеждане. А не да се говори, че общинските съветници са 

безотговорни, че не искат да гласуват и всичко, което се изговори в обществото. 
         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – уточни, че ще гласува „За“, но изрази мнение, че 

трябва подробно да се разясни на хората, най-вероятно от господин Кмета, тъй като на миналото 

заседание на Общински съвет е присъствал и проектанта на проекта, а не е убеден дали всички 

граждани са успели да видят публикуваната информация във Facebook, за какво точно се отнасят 

тези биоразградими отпадъци – обелки от картофи, банани, домати! Ще бъдат осигурени отделни 

кофи, в които ще се изхвърлят и ще се събират. Риторично попита, колко хора от общината, ще 

го направят това нещо?! Колко от тях ще си разделят едните отпадъци от другите, кой ще 

санкционира домакинствата, след като „аз, съм решил, че няма да го изхвърлям отделно!“. 

Братята роми (извини се за обръщението) и поне 50% от българите няма да го направят! Като 

мине сметосъбирания камион и придружаващия го човек като погледне в кофата и види, че в нея 

има обелки от картофи, ще платят размерът на таксата 10 пъти повече и Общината ще 

фалира……. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – прекъсна изказването на г-н Драгомир Марков и 

заяви, че магазините също имат био-отпадъци. Даде пример с Гърция и Италия, които 

компостират здраво. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отправи официално предупреждение към г-жа 

Даниела Найденова да не нарушава реда в залата. 
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         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – продължи с изказването си, като отбеляза, че се 

включват в това нещо, дават се средствата, всичко се случва, изхвърлянето и депонирането 

продължава. Попита кой ще гарантира това нещо? Общината се е включила, но това разделно 

събиране го няма?! Даде пример с разделното събиране на стъкло, пластмаса и хартия. 

Риторично попита – някой да го спазва?! Ще ли са да фалират, нямали избор. Отбеляза, че 

Общината и двата случая ще фалира – и ако се включат в проекта, и ако  не се включат в него. 

Кмета на Луковит дали ще си контролира населението, особено в мест. „Чуката“, където живеят 

20 000 души?! Как ще контролира той, самият, как се събират - по отделно или не?! И дали ще си 

наложи санкция на собствената община да плаща 10 пъти повече такса битови отпадъци?! Нека 

някой да му отговори на тези въпроси. Градът е потънал в мръсотия, а те са опрели до 

биоразградимите отпадъци. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – също отбеляза, че са известни като най-мръсният град. 

         Г-н Драгомир Марков – общ.съветник – отново повтори, че ще гласува „За“, но трябва да се 

обясни на хората и те да чуят каква е истината, защото от това няма да има никакъв ефект. 

Убеден е! Но, нека да се види, че това нещо се случва и градът е чист. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че  нямат изход. Европейския съюз им го 

налага и за това нещо се е говорило от много от отдавна, нека да не бягат от отговорност. 

Контролът е отговорност на всички. Ще има големи санкции ако не са въведени съдове за 

разделно събиране, за да могат хората да започнат да свикват да разделят. Между другото 

контейнера за стъкло е пълен и се в него се изхвърля само стъкло. Лично ги проверява, защото 

той самият също изхвърля разделно. Това е дълъг процес. Опира до образование и самосъзнание. 

Това не е само за Ябланица, а за всяко населено място в България. А, те са свикнали да 

нарушават правилата. Съгласен е с изказването на г-н Марков и го попита, ако види някой, че 

хвърля боклук ще му направили забележка? Защото, той лично, спира и прави постоянно 

забележки. Даде пример със спирката, на която винаги има люспи от семки и кенчета от 

енергийни напитки. Не е видял обаче, никой да спре и да направи забележка! Отново повтори, че 

опира до образование и самосъзнание. Трябва да го разберат – образование. Риторично попита 

какво имат като статистика – най-неграмотната община! Ами ще са и най-мръсната! Нещата са 

свързани. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отбеляза, че се оправдават с образованието всеки път, в 

залата присъстват образователи и те да се заемат с образованието…Обърна се към г-жа Даниела 

Найденова и помоли да си свали телефона си и да не го снима! 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – уточни, че се намира на публично място и може да 

снима. Г-н Георгиев, да се научи! 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към председател ОбС и предложи 

заседанието на Общински съвет да бъде прекъснато поради факта, че в залата се снима от 

лица, които не са репортери. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – за пореден път направи забележка на г-жа 

Даниела Найденова, че нарушава реда в залата. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – мотивира това си действие с факта, че звукът на 

записа от видео излъчването е нисък и не се чува. Помолила е г-н Гаврилов няколко пъти да 

го оправят, но това не се случило и по тази причина, тя прави отделен запис. Уточни, че 

съпругата на г-н Гаврилов също записва с телефона си. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – прекъсна заседанието на Общински съвет 

поради нарушаване на реда в залата и на основание чл. 86, ал. 1, т. 3 от Правилника за 

организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинската администрация обяви 10 минути почивка. 
 

         След почивката. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - възобнови заседанието на Общински съвет, като 

уточни, че продължават с дебата по единствената точка от дневния ред на днешното 

извънредно заседание на Общински съвет. Поясни, че никога не е ограничавал, по никакъв 

начин правеното на записи, стига те да не бъдат използвани маниполативно в социалните 

мрежи. Не вярна информация, оформена визуално по начин, който създава усещане за 
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трагично събитие. Продължават с дебата. Обърна се към съветниците и попита има ли други 

въпроси? 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – подчерта, че от цялото нещо ефект няма да има! 

Понеже Европейският съюз изисква това, така трябва да бъде. Ще се усвоят едни пари, това 

реално ще стане. Нека гражданите да го разберат, макар че те го виждат. Да, изисква се и 

нямат друг избор. Дано да се случи. И да попита за градската тоалетна, защото сигурно за 20-

ти път откакто е общински съветник, пита и нищо не се случва?! Сагата е започнала още при 

г-н Иван Цаков. При г-н Румен Петров, се е направил един основен ремонт на тоалетната, 

изрази мнение, че може и да е по тяхна вина, но той тогава е гласувал това нещо да се случи. 

В последствие са се дала едни 15 000лв. за един контейнер, който е стоял пред тоалетната и 

който след една година се е оказало, че не става. Дали са се още едни 15 000лв., с които се е 

купил втори контейнер, който се качи върху сградата на тоалетната и след това се дадоха 

още едни 15-16 000лв. за подход към този контейнер. И всичко това при готова градска 

тоалетна. Всичко започна при г-н Иван Цаков и вече трети мандат, т.е. около 8 години, тази 

тоалетна не работи. Питал е двадесет пъти, но няма реакция и не знае защо?!? На централно 

място е, но вече е обрасла и не може да се види всъщност какво е. Имало е и поставени 

климатици. И те изчезнаха. Станало му е неудобно да пита за тази тоалетна, а го прави от 8 

години. Правят празници на града, но градска тоалетна няма. При положение, че са дадени 

около 50 000лв. и не се знае още колко преди това за основния ремонт. 50 000лв. дадени ей 

така и стоят 8 години без градска тоалетна!  

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че основният проблем е, че не работи 

градската тоалетна!?! Обърна се към г-н Драгомир Марков и попита когато са отишли да 

пуснат водата кой ги е изгонил от шахтата? Понеже шахтата е в имот на г-н Марков, той ги е 

изгонил и не е дал да се пусне водата, включително и да се смени водомер, тъй като е бил 

счупен?! Попита, кой е изгонил Иван Радев?! 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – поиска право на отговор. Обясни, че когато се е 

качил вторият контейнер върху сградата на тоалетната той не е бил в града, но периодично е 

проверявал поставените камери, чрез които е видял, че 3-4 души копаят в неговия имот. 

Обадил се е на брат си, който да отиде и да провери какво се случва. Уточни, че имотът му е 

съседен на градската тоалетна. Оказало се е, че Кметът е изпратил 4-ма човека да копаят и 

прекарат тръби, през имота му, до тоалетната. Свързал се е с кмета и  е попитал как така се 

изпращат хора в чужд имот да копаят?! Най малкото познават се, имат си телефоните, 

можело е да му се обадят. Досега нещата да се направили 100 пъти. Миналата година, по 

същото време, точно по сбора са били разположени бирарии, е трябвало тоалетна два дни да 

функционира. Тогава пак не е бил в града, пак същият този г-н Радев влиза в имота му, влиза 

в шахтата, слага водомер, слага тръби и пуска водата. Идва момент, в който той самият 

трябва да си засече водомер, влиза в шахтата и вижда ново поставения водомер. Свързал е с 

началника на ВиК – Симо Иванов, който се е отзовал на обаждането и на място е 

констатирал  - незаконно поставен водомер, който не е пломбиран, включително навъртяни 

16 куб.м. вода. Всичко това в неговия имот! Спрял е водата и е сложил е катинар. Вчера, 

поглеждайки камерите, вижда как същият човек чупи катинара и пуска водата. Попитал го е 

какво прави там, а той му е отговорил – „кмета ме изпрати да пусна водата, защото е сбора и 

да може да се ползва градската тоалетна“. Риторично попита това нормално ли е?! Казал е на 

човека, че кмета му има телефона и може да му се обади, за да го решат този въпрос. Не му 

пречи, но три пъти да се изпращат хора в частния му имот!?! Срамота е! Не се виждат, не се 

познават…… 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че в началото не са знаели, че имота 

е частен, за което се извинява. Ще предприемат действия за изграждане на шахта в 

общинския имот. 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – отбеляза, че не е проблем шахтата да се ползва, 

но да се разберат като хората. 
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         Г-н Любен Василев-общ.съветник – се обърна към председател ОбС и уточни, че 

заседанието е извънредно, имат точка, която трябва да разгледат и да приемат. Предложи 

процедура "Гласуване“. Предложи да се прекрати този дебат, да са обажда граждани и още 

един час да отнемат. Повтори предложението си за преминаване към процедура „Гласуване“. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че за финал само нещо ще вметне – 

пред журналистите, за които преди малко е станало на въпрос, е казал едно единствено нещо, 

казано от него и на първото и на второ извънредно заседание - основния проблем на Община 

Ябланица е липсата на диалог между общинските съветници и кмета на общината. Обърна се 

към кмета на Общината и отбеляза, че ако г-н кмета разреши, един съвет, от него, като по-

възрастен и с малко повече опит в местното самоуправление. Това време, което на кмета му е 

било необходимо да обиколи колегите си, за да събере подписите им е трябвало да го 

използва за разговори със съветниците от Общински съвет Ябланица. Там е истината. Диалог 

с хората, а не безпардонен политически натиск  върху общинските съветници и поемане на 

неосъществими на практика ангажименти към тях. Само и само да се приеме, това 

предложение. Уточни, че, г-н Найденов, е трябвало да действа по същия начин, както и в 

края на 2024г. по отношение на тогавашното му предложение за „Актуализацията на 

поименния списък на обектите за  капиталовите разходи за 2024 г.“. Това, което тогава е 

направил, същото е трябвало да направи и сега – поканил е част от общинските съветници на 

предварителен разговор, и припомни, че това негово предложение тогава е минало без 

каквито и да са забележки на нарочно насрочена от г-н Гаврилов на 19 ноември  2024г. 

извънредна сесия на Общински съвет. Това е начина, да се случват нещата. Диалог между 

кмет и общинските съветници. Казва всичко това като човек, заяви той, който е започнал да 

изпълнява длъжността председател ОбС през 2007г. Тогава, той и г-н Цаков са били, 

председател ОбС и кмет на малцинството. Не си спомня обаче да се е случвало такова нещо, 

каквото се случва сега. Не си спомня някое предложение да не е било подкрепено от 

Общински съвет. Няма такъв спомен.  

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – се обърна към г-н Гаврилов и попита когато 

колега му Джонев е предложил, пред Президента, да си стиснат ръцете и да работят  заедно, 

защо си е замълчал?! Когато са се срещнали в Ловеч, пред сградата на Областния съвет, и 

той му е предложил да работят за Ябланица защо се е качил в колата си и си е заминал?! 

Попита, кой отказва диалога? Как никой друг не е отказал диалог, само г-н Гаврилов?! 

Наясно е, че не иска да разговаря с него, но пред Президента беше поставен въпроса и той е 

отказал разговор. Процедура „Гласуване“.  

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към г-н Найденов-кмет на общината и 

заяви, че ще му каже простичко – мнозинството общински съветници не е с Вас! Предложи 

да преминат към процедура „Гласуване“. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – също се обърна към г-н Найденов-кмет на 

общината и обясни, че няма правомощия да предлага процедура „Гласуване“. Уточни, че 

преминават към процедура „Гласуване“, която ще се проведе на основание чл. 27, ал. 5 от 

ЗМСМА като гласуват проекта за решение предложен от кмета на общината и допълнително 

направените в процеса на дебата две предложения от г-н Иван Георгиев-общ.съветник. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, по отношение на закупуването на 

този вид машини, че Община Ябланица няма да участва, а ще си плащат. Водят се разговори 

с Министерството, но няма информация докъде се е стигнало по този въпрос. Трябва да са 

сигурни, че към настоящия момент строителни отпадъци не се извозват към депото в 

Луковит. 

 

         По т. 1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 254 

гр. Ябланица, 10.06.2025г. 
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         Относно: Предложение от Кмета на Общината, относно кандидатстване на Община 

Ябланица в партньорство и сключване на споразумение с Общините Луковит, Тетевен и 

Роман с проектно предложение по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда“ 2021-2027г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 59 и чл. 61, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 31, ал. 1, т. 1 и т. 2 от Закона за 

управление на отпадъците във връзка с Условия за кандидатстване по процедура чрез 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за 

изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ по 

Програма „Околна среда“ 2021-2027г., чл. 20 от Наредба №7 от 19.12.2013 г. за реда и начина 

за изчисляване и определяне на размера на обезпеченията и отчисленията, изискани при 

депониране на отпадъци. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Поема ангажимент Община Ябланица да не се присъединява към друго Регионално 

сдружение за управление на отпадъците за срока за изпълнение на проекта и най-малко за 

срок от 5 години след окончателното плащане на средствата за проекта по ПОС 2021-2027 г. 

по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № 

BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими 

отпадъци-втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027г. 

  

         2. Дава съгласие Община Ябланица да кандидатства в партньорство и сключване на 

споразумение с Общините Луковит, Тетевен и Роман за проектно предложение по процедура 

№ BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими 

отпадъци - втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 г., 

като Община Луковит е община – водеща партньор, с редакция на чл. 2, ал. 4, т. 4.1. от 

Споразумението, както следва: „Всяка община – страна по СПОРАЗУМЕНИЕТО се 

задължава да осигури собствения принос към финансиране на ПРОЕКТА, а именно: средства 

в размер посочените в долната таблица, от такса битови отпадъци и/или отчисления по реда 

на чл. 64 от ЗУО - съгласно решенията на Общинските съвети.“  

 

         3. Възлага на Кмета на Община Ябланица да извърши всички необходими правни и 

фактически действия по изпълнение на настоящото решение.  

 

        4. Отменя Решение № 509 от 30.05.2023г., относно използване на натрупаните общи 

отчисления по чл. 64 от Закона за управление на отпадъците (ЗУО) за закупуване на машини 

за третиране на строителни отпадъци поради отпаднала необходимост. 

 

         5. Допуска предварително изпълнение на решението в частта на т. 1-3 на основание чл. 

60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, Мариян Иванов, Полина Иванова, 

Румен Гаврилов,  Стефан Пастирков, Цветан Цаков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че хората трябва да знаят, че такса смет 

ще се вдигне, не защото Общински съвет Ябланица не е приел решение за биоразградимите 

отпадъци, а тъй като на национално ниво се променя методиката на нейното изчисляване. 

Досега беше в промили на база данъчната оценка на имота, а от 01.01.2026 г. ще бъде на 

принципа „замърсителя плаща“… 

 

         Поради изчерпване на дневния ред г-н Румен Гаврилов-председател ОбС закри 

заседанието на Общински съвет Ябланица  в l5:04 часа. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов:/п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 

 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


